
Referat fra bestyrelsesmøde 30/9 - 24 

Hele bestyrelsen er til stede til mødet.  
 
Opsamling efter første afholdte torsdagsbar: 
Vi synes alle, at det var en stor succes.  
Vi tror også alle på at vi kan få opbakning til fremtidige torsdagsbarer.  

- Er vi realistiske så kan den næste nok først afholdes i november.  
Facebooksiden fungerer supergodt – vi vil dog stadig blive ved med at printe flyers.  
Vi oplevede at der også var opbakning til at holde festen kørende efter 22 – vi holder dog fast i 
dette, således at hvis man er ene dernede er det fair at lukke der.  
Ift. priser tænker vi at holde prisen så den går i 0 og kan betale for rengøring 2 gange om året.  

- Ca. priser:  
o Øl: 7kr. 
o Sodavand: 5kr. 
o Drinks: 10kr. 

- Priserne kan variere efter pris + evt. mængderabat.  
- Jonathan opretter en mobilepay boks – og laver QR kode til indbetaling.  

Fremadrettet tænker vi, at vi vil gøre mere ud af noget stærkere alkohol – dermed introducere 
drinks.  
Vi vil afholde et møde i bestyrelsen igen for at planlægge næste torsdagsbar i oktober en gang.  
 
Opbakning til bestyrelsen: 
Vi oplevede til baren at flere udtrykte interesse for at deltage i bestyrelsens arbejde – evt. blive 
medlemmer. Vi skal lige finde ud af, om det kun er til afdelingsmødet i foråret hvor der kan komme 
nye medlemmer – Jonathan finder lige ud af det.  
Vi vil snakke nærmere om hvad, der skal justeres i den forbindelse.  
 
Kommende regnskabsmøde: 
Vi er inviteret til årligt regnskabsmøde d. 4/11 – vi regner alle med at deltage.  


